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Sektionsmöte Strands IF friidrott 2021-09-20 
Mötet genomfördes via google meet 

1. Mötets öppnande  
Ordförande hälsar alla välkomna till mötet och förklarar det öppnat.  

2. Närvarande 
Närvarande: Johanna Bolin, Anders Silén, Lars Renström, Lina Quick, Sandra Stark, Mikael 
Ohlsson 

Frånvarande: 

3. Val av sekreterare för mötet 

Anders Silén valdes till sekreterare 

 

4. Godkännande av dagordning 
Föreslagen dagordning godkänns.  

 

5. Genomgång av tidigare protokoll 

Anmälningsuppgifter för våra tävlingar har kommit in. Bidrag ska sökas från RF även i år för förlorade 
intäkter i samband med bantat Blodomlopp.  

Blodomloppets arrangemang måste få en ny organisation i samband med att Joakim E meddelat att 
han vill avsluta sitt uppdrag som ytterst ansvarig. Ett möte ska genomföras.  

Strands Ungdomsspel arrangerades den 2021-08-15. En utvärdering behöver göras, förslagsvis efter 
sista Guldjakten. Vad har fungerat bra och vad har fungerat mindre bra under och efter tävlingarna? 
Lina och Johanna ska ta fram ett frågeformulär som skickas till grenledare och 
kiosk/sekretariat/målkamera innan det fysiska mötet genomförs.  

Friidrottsskolan genomfördes under vecka 32. Sandra var ansvarig och feedbacken har hittills varit 
mycket positiv och många nya deltagare har visat sig på efterföljande träningar.  

Det arbete som påbörjats i samarbete med SISU gällande ledarrekrytering, organisation mm bör 
planeras in under hösten för att kunna slutföras samt planeras som ett arbete som ständigt fortgår. 
Styrelsen beslutar därför att efter att utvärdering är gjord för sommarens tävlingar fundera vidare på 
vad vi vill ha hjälp med fortsättningsvis, förslagsvis ett möte under oktober gällande detta.  

Det har kommit in önskemål om att arbeta med sektionens värdegrund och attityder. SISU har ett 
koncept som heter ”Skippa attityden”. Styrelsen beslutar att skjuta frågan vidare till 
träningsgrupperna och kanske göra en satsning under våren för att inte dra igång för många projekt 
samtidigt nu i höst.  

Det saknas feedback gällande vårt förslag på Skolförråd på Glysis liksom frågan gällande ny kastplan. 

6. Ekonomi 

Anders föredrog resultatrapport för juli månad. 



 
 

2 
 

Nytt avtal med tränare till Viktor och William behöver upprättas från den 1/10 2021 

Anders förbereder ansökan om bidrag från RF gällande Blodomloppet som inte kunde 
genomföras i maj. 

Se till att det är rätt fakturaadress som används vid inköp. Fakturorna ska skickas via e-
postadress. Information finns på hemsidan. 

Förslag att Kansliet ska ta ut avgift från sektionerna 2021 för att täcka bortfallet som blir från 
den uteblivna marknaden. Mer information kommer om detta. 

  

7. Blodomloppet 

Möte om en ny organisation för blodomloppet i Hudiksvall genomfördes den 13/9, få 
närvarande. Nytt möte är planerat till 27/9 för att komma vidare i detta arbete. 

Förslag på namn till den nya arbetsgruppen diskuterades. 

  

8. Mötesfrågor  

8.1 Tävlingar  

Ansökan om sanktion för Blodomloppet samt Strands ungdomsspel ska skickas in senast 30/9 
Beslut att datum för Strands Ungdomsspel blir lördag 13 augusti 
Datum för Blodomloppet blir måndag 23 maj. 

Utvärdering av årets tävlingar ska genomföras. Lina och Johanna tar fram frågor och Sandra tar fram 
ett Google formulär för utskick utifrån frågorna. 

8.2 Friidrottsskolan 
Beslut att friidrottsskolan 2022 genomförs V 32. Förslag att ansvaret för friidrottsskola kan 
genomföras av ungdomsledare som är minst 18 år. Intresseförfrågan tas fram och skickas ut. 

8.3 RF-SISU 
Arbetet kring sektionens organisation och rekrytering planeras att starta upp. Johanna tar 
kontakt med Marcus Andersson på RF-SiSU. 

8.4 Kastplan 
Frågan hanteras under punkt 8.6 

8.5 Förråd Glysis 
Frågan hanteras under pkt 8.6 

8.6 Framtidsplaner för Glysis och Strands IF Friidrott 
Banorna behöver läggas om, dränering behöver göras om, fotbollen önskar fler planer för att kunna 
bedriva sin växande verksamhet. Vi har funderingar kring ev. konstgräs, kastplan, skolförråd mm. 

Ett möte kommer planeras in mellan oss i friidrotten och Lars S på Glysis samt ansvariga politiker 
någon gång under oktober månad. Bra om vi är flera som kan delta. Johanna skickar ut mötesdatum 
och tid när det kommer. 
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9. Övriga punkter  

Beslutades att städning i Holma kommer att ske den 10 oktober kl 10-13. Lina och Sandra 
ansvarar för planeringen. Johanna bokar tre dammsugare från Ramirent. 

Flytt av träningsmateriel flyttas samtidigt från Glysis till Holma. 

Sponsorgrupp som ska jobba med riktlinjer och liknande startar inom Strands IF den 13 okt. 
Johanna deltar från friidrottssektionen. 

10. Nästa styrelsemöte 

Nästkommande möte blir den 25 oktober kl 17.00 på kansliet.  
Johanna bokar kansliet. 
 

11. Mötets avslutande 
Mötet avslutades.  


